
Protokół Nr LIII/18 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 28 lutego 2018 roku 
 
 

Otwarcie obrad - godz. 15.08 
Zamknięcie obrad - godz. 18.27 
 
Ad. 1 
 
Obrady sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzyła Z-ca Przewodniczącego RM witając 
radnych i przybyłych gości.   
 

Ad.2 
 
Na podstawie listy obecności Z-ca Przewodniczącego RM stwierdziła, że obrady są 
prawomocne - w sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności 
sołtysów, lista obecności gości zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy 
stanowią załączniki do protokołu). 
 
Ad. 3 
 
Na sekretarza obrad Z-ca Przewodniczącego RM powołała radnego Pawła Wielgusa. 
 
Ad. 4 
 
Z-ca Przewodniczącego RM zapytała czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady 
Miejskiej w Radkowie z dnia 29 stycznia 2018 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 13   przeciw -  0      wstrzymało się - 1. 
 
Ad. 5 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 

Nie wniesiono uwag i propozycji do proponowanego porządku obrad  i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 6  
 
Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 stycznia 2018r. do 28 lutego 
2018r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z-ca Przewodniczącego RM zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 7 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych 
o złożenie informacji z działalności w okresie międzysesyjnym. 



 
D. Pawlicka - Dyrektor Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków złożyła informacje z 
działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
A. Słabicka - Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami Integracyjnymi w 
Radkowie złożyła informacje z działalności w okresie międzysesyjnym informacja stanowi 
załącznik do protokołu).  
 
M. Ciechanowicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach złożyła 
informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu).  
 
M. Kaleta - Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej złożyła 
informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
D. Florczak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radkowie złożyła informacje z działalności w 
okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
R. Borkowski - Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce 
Średniej złożył informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 

 
A. Słabicka - podziękował Burmistrzowi oraz osobom zaangażowanym za powstanie nowego 
przedszkola w Ścinawce Średniej. 
 
Ad. 8 
 

M. Bądkowska - przewodnicząca Miejsko - Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych złożyła sprawozdanie MGKRPA z zakresu działalności i wydatkowania 
środków finansowych z wpłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu za rok 2017 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z-ca Przewodniczącego RM zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 9 
 
B. Jerzyk - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej złożyła informacje na temat 
opieki społecznej w kontekście pomocy najuboższym mieszkańcom gminy za rok 2017 
(informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z-ca Przewodniczącego RM zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
 
O godz. 1708 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę. 
O godz. 1724 Z-ca Przewodniczącego RM wznowiła obrady. 
 



 
 
 
Ad. 10 
 

DRUK NR 1 w sprawie nadania imienia Katarzyny Jarosz obiektowi Centrum Inicjatyw 
Wiejskich w Ścinawce Górnej 18a 

 
Z- ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały oraz uzasadnienie i poprosiła o 
przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 w sprawie podziału Gminy Radków na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0 
 
DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2018 roku    
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.  



K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:   za -  14   przeciw -  0     wstrzymało się - 0 . 
 
DRUK NR 4 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Parafii Nawiedzenia NMP w Wambierzycach                                                                          
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 
jednym głosie przeciwnym. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:   za -  13   przeciw - 1     wstrzymało się - 0 . 
 
DRUK NR 5 o zmianie uchwały Nr XXXIV/189/09 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 12 
lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ścinawka 
Dolna  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 



DRUK NR 6 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Radków  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2015-2019 dla spółki Radkowskie 
Usługi Komunalne Sp. z o. o  
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 o zmianie uchwały w spawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu umarzania, odraczania i rozkładania raty należności pieniężnych, mających 
charakter cywilnoprawnych, przypadających Gminie Radków lub jej jednostkom 
podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej i wskazania organów 
do tego uprawnionych 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 9  o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 10  w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2018 rok 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.         
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z naniesioną 
autopoprawką. 
Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 11 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła o złożenie sprawozdań z prac stałych Komisji Rady 
Miejskiej za rok 2017. 
 



B. Kopalko - złożyła sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za rok 2017 (sprawozdanie z 
prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
P. Trybus - złożył sprawozdanie z prac Komisji Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego 
za rok 2017 (sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu).   
K. Przybycień - złożył sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 
Publicznego za rok 2017 (sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
R. Markowicz - złożył sprawozdanie z prac Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa za rok 
2017 (sprawozdanie z  prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
B. Sobczyńska - złożyła sprawozdanie z prac Komisji Oświaty za rok 2017 (sprawozdanie z 
prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
A. Mielniczuk - złożył sprawozdanie z prac Komisji Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2017 
(sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nie było pytań do przedstawionych sprawozdań z prac stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 
2017. 
 
Ad. 12  
 
Nie było. 
 
Ad. 13 
 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 14 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poinformowała, że wpłynęło pismo z Krajowego Biura 
Wyborczego Delegatura w Wałbrzychu dotyczące zmian niektórych ustaw w celu 
zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 
niektórych organów publicznych oraz pismo w sprawie wymagalnych wierzytelności 
publicznoprawnych Województwa Dolnośląskiego. 
 
Burmistrz:  
- poinformował, że wpłynęło pismo dyr. DSDiK we Wrocławiu z dnia 12 lutego 2018r. 
dotyczące przebudowy drogi wojewódzkiej nr 386 w zakresie budowy chodnika w Ścinawka 
Średnia. Przedstawił zakwalifikowane i odrzucone wnioski w sprawie budowy chodników na 
terenie Gminy Radków oraz zasady ich finansowania 
- poinformował, że wpłynęła informacja od Biskupa Deca w sprawie dożynek diecezjalnych, 
które odbędą się w dniu 9 września 2018r. w Gminie Radków. Dożynki diecezjalne cyklicznie 
będą się odbywały na terenie Gminy Radków 
- poinformował, że zostały złożone wnioski na przyjęcie na teren Gminy rodziny z 
Kazachstanu.    
 
Ad. 15 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Z-ca Przewodniczącego RM zamknęła LIII sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie. 
 
Protokołowała:          Z-ca Przewodniczącego RM w Radkowie 

Lucyna Połowczuk              Czesława Jarzyńska 

 
 

 
 


